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no veu perquè havien d’entrar a l’expedient els anterior 
acords, els quals ja tenen els regidors del Grup Popular.

La Sra. Orient diu que si ara es por solucionar és per 
l’acord d’octubre de dos mil cinc, i que el grup JNP porta 
cinc anys tractant de paralitzar-lo.

El Sr. Alcalde diu que el polígon suposava la instal·lació 
d’un abocador de residus tòxics i perillosos i plantes de 
tractament i per això va perdre les eleccions el Partit Po-
pular, i li demana a la Sra. Orient que ara no digue que 
no anaven plantes de tractament de residus tòxics i pe-
rillosos.

La Sra. Orient pregunta gràcies a qui està el polígon i la 
fàbrica.

El Sr. Alcalde respon que gràcies a LM.

La Sra. Orient diu que gràcies a nosaltres

El Sr. Alcalde comenta que el polígon conforme està ara 
gracies al JNP perquè si no seria un polígon de tracta-
ment de residus tòxics i perillosos..

El Sr. Zaragozà diu que ell ha dit que s’aprove  gràcies 
a l’acord d’octubre de dos mil cinc i que el Sr. Viol els 
acuse d’ocultisme i l’únic que oculte documentació és 
el Sr. Viol. Que s’alegren molt que L&M puga continua 
amb la seua activitat i puguen vindre més fàbriques, i 
demana al Sr. Alcalde que els expedients de ple estiguen 
complets.

La Sra. Montull Rodrigo diu que la documentació estava 
tota, perquè estava la proposta d’acord i no era neces-
sària cap altra documentació. Que el grup JNP ratifica 
l’acord d’octubre perquè és l’única solució que han vist 
els juristes de Conselleria i de l’Ajuntament, que sinó 
hauria d’iniciar-se una altra vegada tota la tramitació del 
polígon. Que ara es continuarà la tramitació del polígon 
però sense residus tòxics i perillosos. Que, aleshores, la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de Castelló es va equi-
vocar  i ara es dona una solució per poder continuar..

El Sr. Sales Muñoz demana al Sr. Viol que s’aclarisquen,  
perquè en els escrits que van aviar a la gent fa tres anys 
dia ben clar que no  es ficarien  plantes de tractament 
de purins.

El Sr. Viol diu que ja ho ha explicat ben clar la Sra. Mon-
tull però queda per dir que l’equip de govern ratifica i es 
recolza en aquets ple de 6 d’octubre de 2005 perquè se-
ran vàlids tots els acords posteriors que ha pres el JNP, 
sinó fora així de cap de les maneres ratificaríem  aquest 
acord que deixava un polígon de RTP.

El Sr. Zaragozà Julián pregunta si el polígon es desenvo-
luparà en una parcel·la.

El Sr. Alcalde respon que es desenvoluparà en quatre 
unitats d’execució, i que L&M ja està en una parcel·la 
registrada.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que lo important és que L&M 
es quede i que puguen vindre altres empreses.

El Sr. Sales Sales diu que  el Partit Popular està intentant 
confondre, que hi ha diferència entre el polígon tal i con-
forme està ara i tal com el Partit Popular el va presentar, 
que hi ha una diferència abismal,   que el polígon tal i 
com ara es quedarà estem tots d’acord  que  el volem 
i quan més empreses vinguen millor, però també estem 
d’acord que no volíem el polígon tal com vosaltres el vau 
presentar, en un dipòsit de residus tòxics i perillosos i 
plantes de tractament d’estos residus tòxics i perillosos, 
que eixa gran diferència entre tipus de polígon és el que 
no hem de confondre, que hi ha molta diferència entre 
el ple on vosaltres vau ratificar el polígon i el que nosal-
tres avui estem ratificant, que la diferència es un dipòsit 
de tòxics menys i cap  empresa de tractament d’aquest 
residus.

El Sr. Zaragozà Muñoz diu que si ells van perdre unes 
eleccions i que per a ells el mal ja està purgat i que con-
sidera que per a ells aquest tema és un tema totalment 
tancat, que ara hi ha una fàbrica, LM, i torna a repetir que 
ells la culpa ja l’han purgada i que en estos tres anys i 
mig han fet una oposició com l’havien de fer.

El Sr. Alcalde diu que en aquesta tasca que ha fet l’opo-
sició falta una cosa que el Sr. Miguel Zaragozá no ha dit, 
les dues denuncies que li ha ficat a ell.

El Sr. Sales Sales diu que en algunes coses estem 
d’acord però que li pareix curiós que el Partit Popular 
ara no vol sentir-ne parlar de l’abocador i li recorda al Sr. 
Miguel Zaragozá que la gent del poble ha lluitat moltíssim 
perquè aquest abocador ara no estiga ací, que hi ha un 
mon mol grant entre el que el Partit Popular va aprovar 
aquell 6 d’octubre de 2005 i el que ara el JNP aprova 
avui, que no intenten confondre a la gent.
 
I al no ser altre l’objecte d’esta sessió, el Sr. Alcalde aixe-
ca a les vint-i-tres hores i vuit minuts, de la qual cosa jo, 
el Secretari, done fe.


